

Title (en)

Structural element of a board for snow gliding and snow gliding board including such an element

Title (de)

Strukturelement eines Schneegleitbretts, und mit diesem Element ausgestattetes Schneegleitbrett

Title (fr)

Elément de structure de planche de glisse sur neige, et planche de glisse incorporant un tel élément

Publication

EP 2602009 A1 20130612 (FR)

Application

EP 12194140 A 20121123

Priority

FR 1161177 A 20111205

Abstract (en)

The snow gliding board is integrated with a structural element (1) which is incorporated in a raised end. The structural element is provided with several hollowed through openings (10) between the upper and lower surfaces. The raised end of the structural element is provided at regions (15,16) free of through openings. The width of region is greater than the shortest distance between two through openings in the areas (6-8) separated by region. The width of region free of through openings is greater than 8 mm.

Abstract (fr)

Planche de glisse sur neige, intégrant un élément de structure (1) incorporé dans une extrémité relevée de ladite planche de glisse, ledit élément présentant une pluralité d'ouvertures traversantes évidées (10) entre ses faces supérieure et inférieure, réparties sur sa surface, caractérisé en ce que ledit élément comporte dans ladite extrémité relevée au moins une région (15, 16) exempte d'ouverture traversante, séparant deux zones (6, 7, 8) présentant des ouvertures traversantes, la largeur (L) de ladite région (15, 16) étant supérieure à la plus petite distance entre deux ouvertures traversantes dans les zones séparées (6, 7, 8) par ladite région.

IPC 8 full level

A63C 5/052 (2006.01); **A63C 5/12** (2006.01)

CPC (source: EP US)

A63C 5/006 (2013.01 - US); **A63C 5/052** (2013.01 - EP US); **A63C 5/12** (2013.01 - EP US); **A63C 5/126** (2013.01 - EP US)

Citation (applicant)

- EP 0706411 A1 19960417 - KAESTLE AG [AT]
- US 2010187795 A1 20100729 - BINDER OLIVER [AT]

Citation (search report)

- [XI] US 6073956 A 20000613 - ZEMKE HUBERT R [US], et al
- [XI] US 3352566 A 19671114 - KENNEDY MICHAEL E
- [XI] WO 9901186 A1 19990114 - DAKUGA HOLDING LTD [CH], et al

Cited by

FR3018696A1; FR3018697A1; EP2921209A1; EP2921210A1

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

DOCDB simple family (publication)

EP 2602009 A1 20130612; EP 2602009 B1 20160427; FR 2983415 A1 20130607; FR 2983415 B1 20150220; US 2013140795 A1 20130606;
US 8827301 B2 20140909

DOCDB simple family (application)

EP 12194140 A 20121123; FR 1161177 A 20111205; US 201213693491 A 20121204